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Ένα καλό 
παράδειγμα
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Από τον 
Πρεσβύτερο  

Ματίας Χελντ
Των Εβδομήκοντα

Ό
ταν ήμουν παιδί δεν ήμουν μέλος της 

Εκκλησίας. Μόνο όταν ενηλικιώθηκα 

και έγινα επιχειρηματίας βαπτίσθηκα.

Ο πατέρας μου ήταν επίσης 

επιχειρηματίας. Ανησυχούσε πολύ όταν 

προσχώρησα στην Εκκλησία. Είπε: «Δεν 

πίνεις πια αλκοόλ. Αυτό θα είναι δύσκολο 

στις συναντήσεις που όλοι πίνουν μαζί».

Όμως δεν ανησυχούσα. Αποφάσισα ότι 

όταν κάποιος μου πρόσφερε αλκοόλ, θα 

έλεγα: «Όχι, ευχαριστώ». Στη συνέχεια θα 

παρήγγελνα κάτι άλλο.

Τα χρόνια πέρασαν και το έκανα αυτό 

πολλές φορές. Ύστερα από λίγο καιρό, οι 

συνάδελφοί μου το παρατήρησαν. Εάν μου 

προσφερόταν αλκοόλ, έλεγαν: «Ο Ματίας 

δεν πίνει. Φέρτε του κάτι άλλο». Όλο και 

περισσότεροι από αυτούς σταματούσαν να 

παραγγέλνουν αλκοόλ επίσης. «Ούτε εγώ 

θέλω» έλεγαν.

Κάποτε, κάποιοι επισκέπτες ήρθαν σε 

μία συνάντηση. Ήταν οι μόνοι που έπιναν 

αλκοόλ.

Με ρωτούσαν: «Γιατί κανείς δεν πίνει 

αλκοόλ; Είναι όλοι μέλη της εκκλησίας σας;»

«Όχι» έλεγα.

Δεν έκανα κήρυγμα στους συναδέλφους 

μου για τον Λόγο Σοφίας. Ήμουν απλώς 

σταθερός στα πιστεύω μου και πρόσεξαν 

το παράδειγμά μου.

Μπορείτε να είστε επίσης καλό 

παράδειγμα. Οι άλλοι θα προσέξουν όταν 

επιλέγετε το σωστό. Μπορείτε να τους 

βοηθήσετε απλώς να ζουν το Ευαγγέλιο. ●

Από μία συνέντευξη με τη Χέιλυ Γιάνσυ. Ε
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